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Agneta Karlsson fi ck på årsmötet ta emot utmärkelsen Årets Viljan 2022. 
Läs motiveringen på sidan 5.



Material till Kampen nr 
2-2023 lämnas senast 7 juni.

Vilken förening vi har! Jag 
tycker det är roligt att det fi nns 
ett så stort engagemang och 
så kul att se att årsmötet även 
var välbesökt av ungdomar! 
Ja, så blev jag ordförande, 
vilket förtroende, det tackar 
jag för. För att förstå hur jag 
hamnade som ordförande får 
vi gå tillbaka 80 år i tiden. 
Då var nämligen min morfar, 
Lars-Olof Löfqvist, en av de 
första medlemmarna i klubben 
där han också var ordförande 
1949-50. Sedan får vi göra ett 
hopp i tiden till 1991, närmare 
bestämt 10:e april (se Kampen 
Nr, 1 1991), då tog Lars-Olof 
med sig 2 av sina barnbarn 
(mig och min bror Erik) till 
en ungdomskurs i orientering. 
Redan på hösten samma år 
deltog jag i min första tävling 
och på den vägen har det 
fortsatt. 
Nu är vi inne i mars månad. 
Även om det är vitt ute för 

tillfället har snön lyst med sin 
frånvaro men verksamheten 
har rullat på med skidläger, 
tipspromenad, vinterträning 
och Vasaloppet är redan avgjort. 
Sverigepremiären i orientering 
har inlett tävlingssäsongen. Vi 
har nu ett spännande år framför 
oss där vi behöver förbereda oss 
på O-ringen 2024. Jag vill att 
vi alla funderar på vad just du 
vill bidra med, nu fi nns det en 
stor möjlighet att välja uppgift. 
Läs mer på hemsidan under 
Föreningen/Arrangemang. 

Under våren kommer vi 
även ha informationsträff  för 
funktionärer.
Jag vill att vi gör detta år 
tillsammans och har med oss 
våra värdeord: gemenskap, 
glädje, engagemang och 
respekt! 

/Stefan L

Nedan Marit, Ester L, 
Sanna och Ester S på 
vinterläger i Växjö.
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Ordföranden har ordet

Kampens redaktion består av: Göran Svenson, Hedda Jönsson och Amalia Erlandsson. 
Material skickas med fördel till redaktören på 049113448@telia.com.



Bilder från årsmötets pris-
utdelningar fi nns på sidan 
16-17.
Handlingar från årsmötet 
fi nns på hemsidan.

Stefan Löfqvist tar över 
ordförandeklubban efter 
Martina Sturek.
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Klubbinfo

Ny ordförande i Viljan

SOK Viljan höll årsmöte i 
klubbstugan Linghem tisdagen 
den 28 februari
där ett 40-tal medlemmar slutit 
upp och bjöds på kaff e och 
macka + kaka.

En tyst minut hölls 
inledningsvis för bortgångne 
mångårige medlemmen Göran 
Gabrielsson.

Därefter kungjordes vilka 
som tilldelats diplom och 
andra utmärkelser för 
förtjänstfulla insatser under 
året. Det prestigefyllda priset 
”Årets Viljan” tillföll denna 
gång Agneta karlsson med 
motiveringen:
”En av Viljans kämpar, som 
under många år sett till att 
det fungerar i vår klubbstuga.
Det skall fi nnas allt från 
skumraketer, diskmedel 
till toalettpapper mm.
Att allt som går att panta 
kommer till Panta Mera är 
ytterligare ett styr hon fi xar. Hon 
har varit som en mamma med 
omtanke för alla Viljaner som 
vistas i vårklubbanläggning.
Inte nog med det -  att 
få tipspromenaderna 
att fungera med både
material , bemanning, 
annonser och inköp visar 
hur många bollar hon har i 
luften samt hur duktig hon är.
Hon är väl värd Årets 
Viljan nu när hon drar sig 
tillbaka från sin position i

servicekommittén ”

Martina Sturek inledde med 
en kort sammanfattning av 
det gångna årets verksamhet. 
Därvid framhöll hon bland 
annat utarbetandet av 
klubbens nya värdegrund, 
som förelåg i förslaget till 
ny verksamhetsplan. Hon  
avtackades med blommor för 
sina insatser som klubbens 
ordförande under det gångna 
året. Hon fi ck därmed nöjet att 
med ett lycka till överlämna 
uppdraget till Stefan Löfqvist, 
som utsågs till ny ordförande.

Övriga i styrelsen blev Jerry 
Svensson, Anna Svensson, 

Ann-Katrin Pettersson och 
Lennart Kalén.
Suppleanter: Stefan Olheden 
och Stefan Pettersson.

Som representanter från 
orienteringssektionen utsågs 
Arne Erlandsson.



Hittaut 2023 blir sjunde raka säsongen i Oskarshamn. Sä-
songen pågår 29 april - 1 oktober. Nya områden är Bocka-
ra och Djupeträsk medan Fårbo försvinner. 
Det blir tre släpp under säsongen:
29 april 50 chp Oskarshamn centralt, Djupeträsk, Djurhult.
1 juli 25 chp Figeholm, Bockara.
5 augusti 25 chp Oskarshamn centralt, Kristineberg, Kol-
berga.

Standar för 100 fullföljda tävlingar tilldelades Arne, Emrik och Martin. 
Fler bilder från prisutdelningen vid årsmötet på sidan 16-17.

Uppmaning
Plocka bort ett par 
kvistar eller gre-
nar varje gång du 
springer eller går 
längs våra spår eller 
stigar runt klubbstu-
gan när vi tränar.
Om vi alla hjälps åt 
med detta så håller 
vi stigarna öppna 
och fi na för våra ak-
tiviteter, exempelvis 
tipspromenaderna.

4

Klubbinfo - Hittaut 2023 - Vasaloppet

Du vet väl om att SOK Viljan 
kan få bidrag genom att du 
hjälper till. Det kostar dig 
ingenting!

1. Kom ihåg att dra taggen 
när du handlar på Maxi. 
(Taggen fi nns på en 
nyckelring som du kan 
hämta i Klubbstugan)

2. När du köper på nätet, 
gör ditt inköp via 
Sponsorhuset

3. På Intersport, ange 
att du vill stödja SOK 
Viljan, både i butik och 
vid näthandel.

4. Via Svenska Spel, 
registrera att du vill 
stödja SOK Viljan när 
du spelar.

Resultat Vasaloppet 2023

Hansson, Anna (SWE) Klass 
D50 Mål 10:41:45

Aronsson, Johanna (SWE) Klass 
D45 Mål 11:26:50

Åman, Frida (SWE) Klass D45 
Mål 11:26:51

Dunsäter, Madeleine 
(SWE) Klass D50 Mål 11:36:53

Eriksen, Håvard (SWE) Klass 
H50 Mål 06:05:04

Martin, Anders (SWE) Klass 
H45 Mål 06:27:25

Kvillemo, Peder (SWE) Klass 
H55 Mål 06:46:36

Lindström, Martin (SWE) Klass 
H21 Mål 07:10:04

Svenson, David (SWE) Klass 
H21 Mål 08:04:57

Pettersson, Fredrik (SWE) Klass 
H50 Mål 08:53:58

Dunsäter, Mats (SWE) Klass 
H45 Mål 11:45:25

Vasaloppet 30

 Fagerström, Niclas (SWE) Klass 
H50 Mål 03:38:03



Höjda medlemsavgifter.

Vid årsmötet höjdes med-
lemsavgifterna till följande:
Aktiv medlem 450 kr
Stödmedlem 200 kr
Ungdom (t o m 16 år) 200 
kr
Familj på samma adress 
(max två personer över 16 
år) 800 kr
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Årets Viljan 2022



Konceptet för O-Ringen 2024 är nu beslutat med platser för alla tävlingar, reviderad februari 
2023.

Sanna och Marit på prispallen i Portugal.
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O-Ringen Smålandskusten 2024



Ineke, Sanna, Marit och Peter åkte till 
Portugal på sportlovet för att springa 
POM (Portugal O-Meeting). Se även 
bild på sidan 6.
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Portugal O-Meeting

I år tillbringade vi sportlovet i 
Portugal igen.  Efter en dag i 
Lissabon deltog vi i Portugal 
O Meeting (POM). Detta 
genomfördes i S. Bartolomeu 
do Outeiro, i det inre av 
landet cirka 150 kilometer 
söder om Lissabon. Liksom 
före pandemin deltog cirka 2 
000 löpare, däribland många 
löpare från norra Europa 
som behövde lite värme och 
ljus efter den långa vintern. 
POM är ett 4-dagarslopp 
med 2 medeldistanslopp 
och 2 långdistanslopp. 
Dessutom fi nns det ofta en 
nattsprint, som inte räknas 
med i den totala resultatlistan. 
Mångdagarsloppet hålls 

egentligen varje år, men 2023 
är första gången efter ett 
tvåårigt uppehåll på grund av 
pandemin.

Alla skogslöpningar pågick i 
olika delar av samma område 
i år. Skogspartier växlar med 
öppna partier, framkomligheten 
är i princip mycket god. 
Dessutom fi nns det många 
områden med många stenar. 
Banorna, särskilt banorna för 
barnen, var mycket krävande.

Efteråt hölls Costa Alentejana 
O Meeting (CAOM), ett 
tredagars orienteringslopp. 
En orienteringstävling på 
medeldistans och en på 

långdistans genomfördes 
i närheten av Santiago do 
Cacém, och den avslutande 
sprinten i själva staden. 
Santiago do Cacém ligger 
nära Atlantkusten, cirka 50 km 
väster om S. Bartolomeu do 
Outeiro. Löparterrängen var 
brantare och tuff are. Fokus låg 
på grov orientering och rätt 
vägval.

Vi tillbringade 10 ganska 
soliga men kyliga dagar 
med temperaturer mellan 
10 och 20 grader i Portugal. 
Löparområdena var utmanande 
och intressanta. Sanna 
och Marit sprang ganska 
framgångsrikt och slutade som 
2:a och 3:a i POM.



Bilder på sidan 9

Avfärd från Oskarshamn fredag 
eftermiddag. Efter tre timmar 
i bilen med vindrutetorkarna 
kontinuerligt svepande fram 
och tillbaka undrade vi faktiskt 
om det skulle bli någon 
skidåkning alls … Spanade 
direkt bort mot skidområdet 
när vi kom fram och såg att 
det var vitt borta vid spåren. 
Hurra! Checkade in, bytte om 
och efter mindre än 20 min 
stod vi ute i spåren. Med tanke 
på förutsättningarna var spåren 
fantastiskt fi na!
Förväntansfull, med nypolerade 
glidytor och tvättade skins 
kröp jag ihop i nerförsbackarna 
och kände ögonen tåras i 
fartvinden. Härligt att åka 
skidor! Jag mindes med 
visst obehag förra årets 
skidupplevelse i Ulricehamn 
där jag redan på fredagskvällen 
efter 8 km åkning lyckades få 
ryggskott och fi ck ägna resten 
av den helgen åt att försöka 
överleva. Slav under GPS-
klockan som man är så höll jag 
koll på kilometrarna och efter 
7,5 km var jag på helspänn. 
Jag försökte göra den kutande 
inåtböjande ryggrörelsen som 
sjukgymnasten rekommenderat 
samtidigt som jag stakade. 
Det var en märklig upplevelse 
eftersom rörelserna är lite 
tvärtom och nog inte kan göras 
samtidigt. När 8 km passerat 
utan ryggskott så tänkte jag – 
YES!
Lördagen blev en ny 
skidupplevelse med skidåkning 
i dagsljus. Med ca 40 viljaner 

utspridda längs det ca 7 km 
långa spåret fanns det nästan 
hela tiden någon att tjoa till, 
eller småprata med längs 
vägen. Alltid mycket trevligt 
och ibland gav det också en 
anledning till välbehövlig paus.
Blev omkörd av ett gäng 
snabbskejtande svartgula 
Ulricehamnsåkare. De åkte 
i grupp och när de forsade 
förbi kunde jag inte låta bli 
att tänka på ”Hökarängens 
slalomklubb”. Blev även lite 
starstruck när jag fi ck se Hanna 
Falk komma farande. Hon såg 
tjock ut om magen, men åkte 
fort ändå.
Efter två timmars åkning 
började orken tryta och 
tekniken blev sämre. Kul då att 
titta sig omkring. Många andra 
i samma situation. Tydligen 
fl er än jag som behövde vila för 
pratstunderna i spåret verkade 
bli längre och längre.
Viljanhelg i Ulricehamn 
innebär förutom skidåkning 
också god mat och trevlig 
gemenskap. Gott gäng och 
trevligt i vilket sällskap var 
man än hamnar. Bastu och lite 
nattsudd i glada vänners lag 
piggar såklart också upp.
Efter att ha åkt skidor både 
fredag och två pass på lördagen 
så kändes det lite motigt att ge 
sig ut på söndagsförmiddagen. 
Kroppen värkte och himlen 
täcktes av regntunga skyar. 
Jag satt vid frukosten och 
funderade nästan på att gå och 
lägga mej igen när en tanke dök 
upp. Om man kanske skulle 

våga pröva skate idag… Inget 
märkvärdigt tänker du kanske, 
men tänk att jag är nästan 
55 och trots mitt mångåriga 
skidåkande faktiskt bara åkt 
klassiskt. Jag utsåg i hemlighet 
min tilltänkta skidlärare. En 
skidutbildad, pedagogisk 
och mycket ödmjuk person. 
Kanske, kanske skulle jag våga 
fråga … Sagt och gjort, stärkt 
av en kopp hett kaff e ställdes 
frågan och resten gjorde 
min dag! Mycket tålmodigt 
och pedagogiskt förklarades 
skateåkningens teknik. Vi 
övade och övade. Min åkstil 
liknade mest en skadeskjuten 
fågel, men till slut hade vi ändå 
tagit oss runt hela spåret – utan 
fästvalla! Vi tränade på tvåans 
växel i uppförsbackarna tills 
jag var så trött att jag nästan 
svimmade, men kul var det. 
Tack Marie Mikkelsen!
Avslutningsvis vill jag ge ett 
stort beröm till Lasse Kreutner 
som än en gång sett till att vår 
härliga klubbhelg i Ulricehamn 
blev av. Jag ser redan fram 
emot nästa gång!

Åsa Bergfors
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Skidhelg i Ulricehamn



40 skidtörstande Viljaner åkte 
till Ulricehamn i januari något 
som börjar bli en tradition. 
Nedan glada åkare under en 
vilopaus och till höger artikel-
författaren Åsa.
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Skidhelg i Ulricehamn
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SOK Viljans värdegrund
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SOK Viljans värdegrund



30 deltagare på korta banan i Sylvesterloppet. 
Nedan Edwin van Asseldonk som var snab-
bast på långa.
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Sylvesterloppet 2022



Theo Lövdahl vann 
banläggningstävlingen knappt 
före Anna Svensson. Uppgiften 
var att lägga en D18-bana 
och en H12-bana på kartan i 
Djupeträsk. Poängberäkning 
gjordes på D18-banan medan 
H12-banan bara bedömdes om 
den uppfyllde kravet på gul 
svårighet.

Varje delsträcka bedöms 
med hänsyn till vägval och 
orienteringsvärde. Sedan 
görs även en sammanfattande 
bedömning på hela banan samt 
en korrektion av banlängden.

Theos D18-bana här nedan.
Ovan: klart för start i Surd-
egen för cirka 40:e gång-
en. Till höger: Amalia på 
språng i Stockholm Indoor.
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Banläggningstävling - Surdegen - Stockholm Indoor
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Orientering



Viljans sponsorer

Tipsa gärna sponsorsam-
ordnare Magnus Tyrberg, 
magnus.tyrberg@gmail.
com, om du har kontakt 
eller känner till något före-
tag som kan tänkas sponsra 
klubben.
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Ovan diplomerade för 50 tävlingar, fr v Madelene, Ineke, Magnus, Marit, Sanna, Es-
ter. Nedan silvermärken till Theo, Emma, Ineke, Peter.

16

Bilder från årsmötet



Ovan klubbmästare i orientering, fr v Lennart, Sanna. Marit, Olle, Tord, Vilgot, Anna. 
Nedan tävlingsmärke Elit 4 till Maria och bronsmedalj för 150 tävlingar Klara och 
Lars.
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Bilder från årsmötet



Veteranerna har startat ett Återstartprojekt med Sisu Småland för att locka tillbaka 
de som försvann under pandemin. I början av mars (ovan) tangerade man näs-
tan 40-strecket igen när vandringen startade vid Kristinebergsslingan. Nedan från 
Påskallavik en månad tidigare.
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Veteranerna
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Grattis jubilarer!

Allan 90 år

Leif 70 år

Förnamn Efternamn Fyller Datum
Allan Håkansson 90 11-maj
Rut Irene Erlandsson 80 02-apr
Veiner Johansson 80 21-apr
Conny Lindahl 80 21-apr
Stig Nilsson 80 23-apr
Börje Callegård 80 10-jun
Berndt Karlsson 80 22-jun
Leif Carlsson 70 15-apr
Inge Nilsson 70 21-jun
Helén Gunnarsson 60 15-apr
Inger Dacke 60 20-maj
Anna Hansson 50 10-apr
Ulrika Rindstig 50 17-apr
Andreas Gabrielsson 50 25-jun
Martin Lindström 30 19-apr
Johan Hansson 20 19-jun
Seth Åkerberg 10 19-apr
Amalia Leidecker 10 24-maj

Martin 30 år

Anna 50, Johan 20 år
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